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Til orientering for alle      

andelshavere. 
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3. Boring 3 

• Orientering om møde med Stevns Kommune 

• Vandanalyser 

4. Vandforbrug 

5. Orientering fra bestyrelsen 

• Filter boring 1 

• BNBO 

• Presse 

6. Orientering fra kassereren/ vandpasser.  

7. Vandrådet 

8. Eventuelt 
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 Side 2 

1. Godkendelse af referater fra den 12. april 2023 og 7. maj 2023 

Begge referater blev godkendt. 

 

2. Evaluering af generalforsamling 

Der var enighed om, at generalforsamlingen gik godt. 

Der var mange fremmødte andelshavere, samt en god dialog. 

Desværre var der lidt tekniske udfordringer med AV udstyret. Dette vil der blive fulgt op på før næste gene-

ralforsamling. 

 

3. Boring 3 

Orientering om møde med Stevns Kommune 

Henning og Susanne har afholdt møde med Stevns Kommune. Mødet omhandlede godkendelsesproceduren 

af kulfilter anlæg.  

Der blev bl.a. drøftet og aftalt vandindvindingstilladelse og kontrolprogram.  

 

Henning og Susanne orienterede om mødet. Mødet var godt og positivt. 

 

Boringen: Normalt pumper vi 5 kubikmeter i timer. Dette er sat ned til 4 kubikmeter, for at beskytte vand-

standen og dermed ikke overforbruget vandet.  

 

Vandanalyser 

Henning gennemgik resultatet af vandanalyserne.  

Der er stor opmærksomhed på, at grænseværdierne for pesticider, ikke overstiges.  

Kulfiltrene fungerer godt. 

 

4. Vandforbrug 

Der bruges væsentlige mere vand i maj måned, end i de tidligere måneder, samt mere end i de to forrige år, i 

samme periode. Det skyldes givetvis helligdage mv., der gør at der er flere andelshavere i sommerhusene. 

For at sikre der kan leves op til vandforbruget, har der i en kort periode været åbnet for nødforsyningen fra 

Strøby Egede vandværk.  

 

Der er en udmeldelse om vandingsforbud klar, der kan sendes ud til andelshaverne, hvis der fortsat ses ekstra 

stort vandforbrug.  

 

Vandstanden er meget lav. Pt. er den lavere end sidst vi havde en længere tørkeperiode.  

Stevns er et af de områder i Danmark, hvor der er mindst grundvandsdannelse. Det betyder at vi forbruger 

mere vand end der dannes. 

 

 

5. Orientering fra bestyrelsen 

Filter boring 1.  
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 Side 3 

Det blev aftalt, at der nu har været drøftelser med Danwatec omkring udgiften til udskiftning af kulfilter. 

Kulfiteret skal udskiftes, grundet at det er svært at styre bakterier i et af filtrene, hvilket har gjort at filteret 

aldrig rigtig er kommet i drift. 

Der er enighed med Danwatec om, at der ikke kan findes en løsning for filteret, derfor bør det ikke komme i 

endeligt brug. 

Derfor lukkes drøftelserne omkring ansvar. 

 

Der har været rigtigt godt samarbejde med Danwatec omkring løsning af problemet. 

Det gode er, at de andre filtre fungere ud over forventning, derfor har der ikke været stort behov for filteret.  

 

BNBO. 

Frede orienterede.  

 

Presse. 

Stevns bladet har spurt ind til vandforbrug, herunder eventuelt vandingsforbud. Henvendelsen handler om at 

avisen planlægger at skrive en artikel omkring den nuværende tørke. 

 

6. Orientering fra kassereren/ vandpasser.  

Vandpasser orienterede, herunder: 

Der har været tilsyn på vandværket.  

Det var Rambøll der gennemførte tilsynet. Der var kun meget små kommentarer fra tilsynets side.  

Der vil efterfølgende komme en tilsynsrapport fra Rambøll. 

 

Der er lavet aftaler omkring ledningsregistrering (LER) - således at der er opdateret register over alle vand-

værkets vandledninger mv. 

 

Der har været ledningsbrud på Svalemosevej, inden på andelshaverens grund. Susanne følger op på sagen. 

 

Kasserer orienterede, herunder: 

Budgetopfølgningen op til maj måned, er gennemført. Punkter herfra blev kort gennemgået. El udgifterne er 

højere end det budgetterede. Udgifter til kulfiltre ser ud til at blive mindre end budgetteret, det samme gør 

sig gældende for udgifterne til vandanalyser.  

Samlet set, ser resultatet for budgetopfølgningen ud til at ende med et mindre forbrug ift. det budgetterede. 

Dog opmærksomhed på, at der endnu er mere end et halvt år tilbage af budgetåret, derfor kan resultatet godt 

nå at ændre sig.  

 

Der er ingen restancer, fra andelshaverne. 

 

 

7. Vandrådet 
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 Side 4 

Frede orienterede.  

Herunder om Repræsentantrådsmøde i Stevns vandråd.  

 

8. Eventuelt 

Næste mødedato aftales i september, via mail. 

 

 


